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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD -
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 3 DE JUNY DE 2024 / CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 3 DE JUNIO DE 2024

En el edificio municipal de l'Alcaldía Pedánea de La Torre sito en la c/ Benidoleig, s/n, de
La Torre, siendo las 18.00 horas del dia 3 de junio de 2024, convocado en legal forma, tanto
presencial como telemáticamente, ante la presidencia de la Sra. María Julia Climent Monzó, se
reúne en sesión ordinaria el Consejo de Distrito de la Junta Municipal de los Pueblos del Sur, con
la asistencia de los/las vocales siguientes: 

Por el grupo municipal Popular: los Sres. José Navarro Tomás, Abel Mocholí Paga y
Manolo Mocholí Aznar.

Por el grupo municipal Vox: el Sr. Vicente Quilis Castelló.

Por el grupo municipal Compromís: la Sra. Merche Alabau Siurana y el Sr. Ernesto Peris
Bru.

Por el grupo municipal Socialista: ---

Actúa como Secretaria de la Junta Municipal, Nuria Compañ Barco.

Constituyendo quórum suficiente, la presidenta abre la sesión, para tratar los siguienes
asuntos que figuran en el orden del día 
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1 RESULTAT / : APROVAT AMB ESMENES / RESULTADO APROBADO CON
ENMIENDAS

ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació, si és el cas, de l'acta de la sessió anterior celebrada el 4 de març de 2024.
Lectura y aprobación, en su caso, del acta de la sesión anterior celebrada el 4 de marzo de
2024.

La presidenta anuncia que si están de acuerdo los/las vocales se van a incluir para dar
cuenta dos asuntos: uno, el nombramiento del vocal suplente designado por el grupo municipal
Vox y, otro, informar sobre las actividades de los grupos de trabajo.

Las vocalías están de acuerdo. 

La presidenta pregunta si algún miembro del Consejo de Distrito tiene que formular alguna
observación al acta de la sesión de 4 de marzo de 2024.

Considerando que el artículo 91 del Reglamento de Organización, Funcionamiento y
Régimen Jurídico de las Entidades Locales aprobado por Real Decreto 2568/1986, de 28 de
noviembre y el artículo 68 del Reglamento Orgánico del Pleno, establece que solo cabe subsanar
errores materiales o de hecho, así como que si nadie manifiesta reparos ni opone reservas u
observaciones, el acta se considerará aprobada por unanimidad.

La secretaria interviene para decir que por parte del grupo municipal Compromís se le ha
remitido un correo electrónico con las enmiendas al acta y que se está trabajando para corregir
los errores ortográficos y gramaticales del texto en valenciano y las intervenciones que se
produzcan se reflejarán en la lengua empleada por la persona. 

"La presidència puntualitza a més que en eixe primer esborrany sobre el que vau treballar
sí que faltaven algunes parts. Per exemple, no estaven incluïdes algunes parts de les votacions i
de les propostes alternatives que finalmente es van aprovar i que s'han completat. S'han introduït
els canvis que ens vau comentar i eixa ja seria la definitiva."

El Sr. Ernesto Peris dice que "si es va a corregir no hi ha cap problema."

Sometida a votación el acta de la sesión de 4 de marzo de 2024, con las modificaciones que
se introducirán en los términos apuntados, es aprobada por unanimidad de las vocalías
presentes.  

2 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Donar compte de la designació del vocal de la Junta Municipal de Pobles del Sud presentada
pel Regidor delegat de Sanitat i Consum com a representant municipal en el Consell Bàsic de
Salut de Castellar.
Dar cuenta de la designación del vocal de la Junta Municipal de Pueblos del Sur presentada
por el Concejal delegado de Sanidad y Consumo como representante municipal en el Consejo
Básico de Salud de Castellar.
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Por la secretaria se explica que se trata de dar cuenta de la designación efectuada por el Sr.
Concejal de Sanidad y Consumo del representante municipal en el Consejo Básico de Salud de
Castellar. Designación que ha recaído, en el ámbito de esta Junta Municipal, en el vocal Sr.
Vicente Quilis Castelló.

La vocal Sra. Merche Alabau interviene diciendo: "Porten a aquest Consell donar compte
de l'acord del regidor de Sanitat i Consum per a la designació i ratificació, en el seu cas, del
representant municipal en el Consell de Salut de Zona Bàsica, i ni tan sols remeten l'expedient a
on està  eixe  acord perquè els partits de l'oposició puguen  conèixer  abans de la sessió d'este
Consell. Malgrat que el Decret 47/2023 explicita en el seu article tercer, punt 4, una persona
representant d'algun dels ajuntaments de la seua zona bàsica de salut o quan siga procedent de les
Juntes municipals del districte designada per la Presidència, de comú acord amb les persones
titulars de les regidories amb competències en matèria de salut. S'està vulnerant l'article 14 del
ROF perquè no s'ha donat accés a l'expedient en tramitació, inclús l'ordre del dia d'aquest òrgan
col·legiat. És per això que volem que  conste  en acta que s'ha vulnerat el dret al nostre grup
municipal i s'abstenem."

Por la secretaria se informa que se trata de dar cuenta de la propuesta de nombramiento
efectuada por el Concejal de Sanidad y Consumo, no hay que votar, tal y como se quedó en una
reunión mantenida con todos los Secretarios de las Juntas Municipales de Distrito y que toda la
documentación relativa a esta designación (las notas interiores) están subidas al expediente de la
sesión de este Consejo de Distrito. 

La presidencia trata los dos puntos comentados al principio de la sesión: el primero es dar
cuenta del nombramiento del vocal suplente de Vox, cediendo la palabra a la secretaria quien
informa de la Resolución de Alcaldía número 79, de 24 de marzo de 2024, de nombramiento del
vocal suplente designado a propuesta del grupo municipal Vox, que es el Sr. José Saez Mateo. 

Respecto del segundo punto relativo al seguimiento de los grupos de trabajo, por la
presidencia se expone que se trata de informar a quienes no están en los grupos de trabajo, de
hacer un breve resumen de la reunión que tuvieron el pasado día 27 de mayo de 2024, a las 18
horas en la que se hizo un seguimiento de las actividades ya realizadas y las que se están
preparando. 

En cuanto al grupo de trabajo de Urbanismo, Turismo, Movilidad, Seguridad, Comercio e
Inversiones, el coordinador dio cuenta de la actividad realizada en Pascua el 5 de abril por la
mañana cuando se celebraron los talleres de mona de Pascua que funcionaron bastante bien por
las personas que participaron en los mismos. También explicó en qué va consistir la actividad de
"promoción del comercio local" para la que hay presupuestado un importe aproximado de 2.000
euros. En principio, lo que lo que se acordó en el grupo de trabajo es que se va a trabajar en los
listados de los distintos comercios que hay en las distintas pedanías, que respecto del reparto se
está trabajando en el material, que sería una bolsa promocional para que la gente compre en sus
pedanías y que su distribución sería en función del criterio poblacional de cada pedanía. 

Luego, en cuanto al grupo de trabajo de Cultura, Deportes y Bienestar Social, se habló de
la actividad dels "fanalets", que también está aprobada, que sería en julio y, en principio, serían
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en las propias pedanías, aunque también hubo una intervención por parte de la asociación vecinal
de Font d'en Corts, en la que también se acordó la posibilidad de hacer esta actividad en la propia
sede de la asociación. 

También se habló del "encuentro de bandas", que tiene un presupuesto aproximado de
6.500 euros. Consistiria en dos actos: uno sería el 27 de octubre (domingo), y otro, el   9 de
diciembre (sábado). Sería por la tarde, aproximadamente sobre las 5 y media, y participarán las
bandas de la Torre, de Castellar y una coral, que es la de Horno d'Alcedo. 

Y también se informó de la actividad del grupo de trabajo de Empleo, Familia, Playas,
Agricultura, Parques y Jardines que es la actividad "Descubre la riqueza de la Devesa del Saler"
que consiste en dar a conocer la diversidad de la fauna de la zona a través de seis itinerarios con
un presupuesto de 1.897 euros y que lo que se está haciendo ahora es recabar presupuestos para
poder hacer la contratación por parte de la secretaria de la Junta y las fechas estimades eran para
julio y agosto y aprovechar la temporada de verano;   y, otra actividad es la de "homenajes a
mayores" prevista para septiembre, que consistiria en la entrega de un diploma, hacer también
una picadeta amenizada con música tradicional valenciana. Para esta actividad se barajaba la
posibilidad de hacerla en la trilladora de Tocaio, aunque estaría todavía por determinar. 

La presidenta concluye con el resumen de lo que se habló en los grupos de trabajo, a falta
de ir concretando más cosas y de hacer una nueva reunión este próximo trimestre. 

3 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 12
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromís en el assumpte "BIBLIOMAR ALS
POBLES DEL SUD: PINEDO, EL SALER I EL PERELLONET".
Moción presetada por el Grupo Municipal Compromís en el asunto "BIBLIOMAR EN LOS
PUEBLOS DEL SUD: PINEDO, EL SALER I EL PERELLONET".

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: BIBLIOMAR ALS POBLES DEL SUD: PINEDO, El SALER I EL
PERELLONET

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ERNESTO PERIS BRU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD

 La BIBLIOMAR és un servei de biblioteca pública a les platges, que té com a objectiu
principal difondre la cultura a les platges. Un servei públic que esdevé idoni, donada la
importància de la lectura en el desenvolupament de l'individu i per tant, de la societat.
L'adquisició de l'hàbit lector ha de ser un objectiu prioritari i una responsabilitat educativa, social
i familiar. Però la formació dels ciutadans quant a l'adquisició d'aquest hàbit no ha de recaure



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 x

ca
s 

v9
S
1
 h

Z
je

 N
Y
U

8
 l
R
5
K
 f
p
r6

 +
Z
0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA DE JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD NURIA COMPAÑ BARCO 12/06/2024 ACCVCA-120 56513611889721449503

307396581961632766

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 3 DE
JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 3 DE JUNIO DE 2024

5

exclusivament en el sistema de l'educació reglada, sinó que ha de convertir-se en un element clau
en el desenvolupament de la persona que influeix al llarg de tota la vida i que es manifesta també
en el seu temps d'oci.

És en aquest punt on la BIBLIOMAR té la seua importància: difondre l'hàbit lector, també,
en els moments de descans i d’esplai. El seu contingut el componen llibres de temàtica àmplia i
de varietat literària (clàssics, novetats, revistes etc.) per a totes les edats. Algunes lectures que
podem trobar en aquesta biblioteca a la mar estan adaptades a persones amb diferents graus de
capacitat, incloent en aquestes, per exemple revistes de lectura en sistema Braille.

Però no sols això, BIBLIOMAR és un espai a la platja on poder optar a lectures de tota
mena, i al mateix temps ofereix un programa d'activitats/tallers en animació lectora. Fent,
d'aquesta manera, un espai obert, divertit i interessant al mateix temps que formatiu i
educacional. El ventall d’activitats programades és molt ample; va des de tallers de promoció de
l’hàbit lector, a tallers de primers auxilis, jornades d’activitats mediambientals, activitats de
promoció de l’activitat física o campanyes de prevenció solar. Un conjunt d’activitats que suposa
un gran benefici per a la ciutadania pel seu contingut cultural, lúdic-esportiu i de salut.

En la passada temporada estival, aquest servei públic de biblioteca a la mar només es troba
disponible en la platja del Cabanyal. A partir de 12 de juliol fins al 15 de setembre, de dilluns a
divendres d’11 h a 15 h. Els pobles de Pinedo, El Saler i El Perellonet són tres poblacions amb
unes característiques idònies per acollir aquest servei. A més a més, cal tindre en compte que cap
de les tres poblacions compta amb un servei, ordinari, de biblioteca ni sala de lectura. Per la qual
cosa, la BIBLIOMAR, encara, si més cap, seria un servei més que imprescindible per poder
iniciar-se en aquestes poblacions de mar dels pobles del sud.

Per tot allò exposat es proposen els següents punts d’acord:

PRIMER.- La instal·lació del servei de BIBLIOMAR als pobles de Pinedo (prop de la
posta sanitària, n1), El Saler (platja de El Saler, prop de la posta sanitària) i El Perellonet (entre
gola blanca i la passarel·la al Perelló).

SEGON.- L’ampliació de la BIBLIOMAR, passant des de finals de juny fins al 15 de
setembre.

Por el Sr. Ernesto Peris se da lectura a la moción.

DEBATE

Interviene el Sr. Vicente Quilis, vocal del grupo municipal Vox: "El servicio de Bibliomar
se ha venido ofreciendo hasta la fecha como una mejora dentro del contrato de salvamento y
socorrismo sólo en la playa del Cabanyal. Durante los últimos años esta reivindicación que se
plantea hoy no se ha llevado a término y es normal ya que ustedes saben que la demanda es más
bien escasa por no decir inexistente. Es evidente que el gobierno actual está muy sensibilizado
con el fomento y la práctica de la lectura, pero en esta ocasión, se debe de maximizar los recursos
en lo que nos ocupa. La Delegación de Playas no escatimará ningún recurso frente a lo
verdaderamente importante que es velar por la seguridad de los bañistas. La delegación de Playas
ante la escasa demanda del servicio y la prioridad en los recursos no podemos aceptar esta
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moción. No obstante, se valorará, en función de la demanda, la viabilidad de este servicio en
futures temporadas. Por tanto, se presenta la siguiente alternativa: la Delegación de Playas
estudiará, en función de la demanda, la viabilidad del servicio de Bibliomar en futuras
temporadas en las playas de Pinedo, El Saler i Perellonet."

El Sr. Ernesto Peris replica: "Jo crec que vostés han confós el que és fomentar la lectura en
la posta sanitària. Si vostés no oferixen el que la gent puga llegir allí en la platja quan un està
prenent el sol o d'oci, si no ho oferixen, segur que no hi haurà demanda. És que, diu, en funció de
la demanda, però, com van a saber vostés la demanda que puga haver-hi allí si no tenen un punt
on oferir-ho (...). Després, diu que van a estudiar-ho. Anem a vore, està clar que en 24 anys no
s'ha fet. Segurament ara, en els quatre anys que queden, ho faran fins on podran. Tots en quant
hem estat governant alguna cosa s'han deixat per fer, però bé que segurament vostés això no ho
faran. Però que sàpien que es quedarà pendent i per a mi no és una contestació el dir que en
funció de la demanda ja vorem el que fem. Per a mi és una excusa de què no volen fer-ho."

El Sr. Vicente Quilis contesta que "todos los proyectos o propuestas tienen que estar
basados en algún estudio para analizar y baremar la demanda. No podemos tomar recursos
públicos y gastarlos, a cara o cruz, a ver si sale bien. ¿Vosotros en ocho años tenéis algún estudio
de esta demanda? ¿Lo habéis traído a esta sala? ¿En los últimos ocho años qué habéis baremado
sobre este tema? Entonces hay que estudiarlo primero. Primero se estudia, y aparte, es que
estamos ya en plena campaña de verano. Hay que estudiarlo, darle forma, ver la viabilidad y
hacerlo con sentido común."

VOTACIÓN

Concluso el debate, la presidencia somete a votación la MOCIÓN ALTERNATIVA
planteada por el Sr. Quilis del grupo municipal Vox consistente en que la Delegación de Playas
estudiará, en función de la demanda, la viabilidad del servicio de Bibliomar en futuras
temporadas en las playas de Pinedo, El Saler i Perellonet, la cual SE APRUEBA por 4 votos a
favor: (Sres. Manuel Mocholí Aznar, Abel Mocholí Paga, José Navarro Tomás, todos ellos del
grupo municipal Popular y Sr. Vicente Quilis Castelló del grupo municpal Vox) y 2 en contra
(Sra. Merche Alabau Siurana y Sr. Ernesto Peris Bru) del grupo municipal Compromís.  

4 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 13
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Comromós en el assumpte "DISTRICTE ÚNIC A L'
ÀMBIT DE LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DEL SUD"
Moción presetada por el Grupo Municipal Compromís en el aunto "DISTRITO ÚNICO EN EL
ÁMBITO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE POBLES DEL SUD".

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: DISTRICTE ÚNIC A L’ÀMBIT DE LA JUNTA DE DISTRICTE DE
POBLES DEL SUD

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ERNESTO PERIS BRU, EN EL SEU NOM I EN EL
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DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD

La principal novetat del procés d'admissió del pròxim curs 2024/2025 ha estat la
incorporació del districte únic en el nou decret d'admissió en els centres docents públics i privats
concertats que imparteixen ensenyaments d'Educació Infantil, Educació Primària, Educació
Secundària Obligatòria i Batxillerat i en els centres d'Educació Especial a la Comunitat
Valenciana.

El districte únic per a la ciutat de València és inadequat per a garantir l'accés equitatiu al
sistema educatiu, mitigar la segregació escolar o garantir el dret a l'elecció de centre de totes les
famílies. Es tracta d’una normativa discriminatòria, segregadora i clarament perjudicial per a
l’alumnat, perquè està basada en la fal·làcia de la llibertat d’elecció de centre per part de les
famílies quan, en realitat, són determinats centres educatius els que triaran les famílies.

Es tracta, per tant, d'una línia altament segregadora que provoca que l’alumnat es concentre
en uns centres educatius en detriment dels altres que poden perdre matrícula i, per tant, aules i
mestres. En eixe sentit, sempre és l’educació pública la que acaba patint les retallades.

Quan s’apliquen mesures com la zona única i no hi ha reserva de places, el sistema
educatiu acaba segregant la infància en funció de les possibilitats econòmiques, creant els centres
de tipus A i els centres de tipus B; es reforcen també els centres "guetos" i això incompleix el
principi constitucional d'igualtat d’oportunitats.

Les aules han de ser un espill de la societat i ensenyar a viure i a conviure en un món
divers on totes les persones hem de tindre les mateixes oportunitats i, per això, tant els centres
educatius públics com els concertats -que també són centres sostinguts amb fons públics- tenen
l’obligació d’acollir tota la diversitat de l’alumnat sense diferències, garantint l’accés i distribuint
l’alumnat amb equilibri i planificació.

Eliminar les zones escolars en l'admissió de l'alumnat impedeix una matriculació equitativa
de l’alumnat i contravé la Llei Orgànica d’Educació 3/2020 i la normativa autonòmica d’inclusió.
Eliminar els districtes escolars és una pràctica discriminatòria i segregadora, generadora de
desigualtat, que suposa la mercantilització d’un servei d’interés públic.

Al mateix temps, la zona única provoca, amb caràcter general, desplaçaments innecessaris
en vehicles privats de l’alumnat ocasionant caos i contaminació als nostres barris i pobles, mentre
que les zones escolars afavoreixen que l’alumnat s’escolaritze al seu barri o poble: un espai
emmarcat en el seu entorn més proper i en la comunitat en la qual viuen, criteri principal de les
famílies a l’hora de triar escola.

Però el fet que no hi haja reserva de places afecta de manera molt més greu a l’alumnat que
viu en pobles de València perquè es vorien obligats a haver de traslladar-se a centres educatius
allunyats del seu entorn i de la comunitat en la qual viuen i això suposarà incrementar encara més
els desplaçaments innecessaris.

Per tot el que s’ha exposat, proposem els següents punts d’acord:



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 x

ca
s 

v9
S
1
 h

Z
je

 N
Y
U

8
 l
R
5
K
 f
p
r6

 +
Z
0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA DE JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD NURIA COMPAÑ BARCO 12/06/2024 ACCVCA-120 56513611889721449503

307396581961632766

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 3 DE
JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 3 DE JUNIO DE 2024

8

1. Que l’Ajuntament de València inste la Conselleria d’Educació, Universitats i Ocupació a
deixar sense efecte el districte únic per ser un model educatiu discriminatori, segregador i
clarament perjudicial per a l’alumnat.

2. Que l’Ajuntament de València inste la Conselleria d’Educació, Universitats i Ocupació a
mantindre la reserva de places en les zones escolars existents fins ara de l’àmbit territorial de la
Junta de Districte de Pobles del Sud.

Por la Sra. Merche Alabau Siurana se da lectura a la moción,

DEBATE

Por el Sr. José Navarro se contesta: "L'actual Govern de la Generalitat, democràticament
elegit en les eleccions celebrades fa a penes un any, ha aprovat el Decret 48/2024 en el qual
s'establix el Districte Únic com a regla general per a totes les localitats de la Comunitat
Valenciana. Este, i no un altre, és el criteri general que establix la normativa en vigor.
És clar que a vostés no els agrada el Districte Únic; des que es va implantar per primera vegada a
la ciutat de València, fa 10 anys, el seu discurs és el mateix, els mateixos mantres de sempre:
segregació, discriminació, fins i tot parlen de retallades també ací. Afirmacions que no se
sustenten en cap explicació o argumentació real o raonable, més enllà de suposats estudis
científics (que n'hi ha per a tots els gustos), però que, a força de repetir-les, pretenen convertir-les
en veritats absolutes.

Doncs bé, per a nosaltres el verdaderament important és apostar per la llibertat d'elecció,
perquè les famílies tinguen l'oportunitat de triar lliurement a quin col·legi volen portar als seus
fills, siga públic o concertat, amb independència de la seua capacitat econòmica. (…)
Una cosa tan senzilla com poder triar el col·legi per als seus fills segons criteris acadèmics,
qualitat de l'ensenyament, projecte educatiu, o ideari del centre i no sols per la proximitat al
domicili de residència.

I el sistema que millor garantix esta llibertat d'elecció és el Districte Únic. Ja va passar fa
10 anys, que va augmentar el percentatge de famílies que van obtindre plaça en el centre escolar
triat com a primera opció.

El que es planteja ací és canviar la regla general vigent per la qual van establir els governs
anteriors, la dels múltiples districtes escolars. I això és anar contra el que diu la normativa en
vigor; aprovada per l'actual Govern resultant del mandat de les urnes. No hem d'oblidar que això
anava en un programa electoral. 

Per això el nostre vot serà contrari a la Moció presentada."

En el segundo turno de intervenciones, la Sra. Merche Alabau replica: "El 29 de maig es va
fer el Consell Escolar Municipal de València, que és un òrgan consultiu, el màxim consultiu en el
que per tercera vegada s'intentà que es votara el tema del districte únic i no varen permetre que es
votara. Docents, directors de centres educatius, famílies, totes estaven a favor de que no
s'implantara el districte únic. No varen permetre que es votara perquè haguera eixit perdre la
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votació. Tria el que té recursos econòmics per a triar. Tots no poden triar. A mi em lleves el
col.legi públic de, per eixemple, l'escoleta infantil de Pinedo i resulta que  a lo millor no tinc
recursos per anarme a un altra.

El tema de la proximitat per a les famílies sense recursos és molt important i després sí
que es retallen  recursos dins dels centres educatius perquè es van  reduint unitats, perquè si la
gent  s'inclina  a anar a la concertada privada  es retallen  de la pública. De fet, he parlat de
l'arranjament escolar. Soles es  reduïxen  unitats dins de la pública. Si la natalitat  descens,
no descens soles dins de la pública, descens en general. Val i després el tema de la circumstància
específica, que la circumstància específica era la que  ens  anava a salvar. La Conselleria
d'Educació ha aprovat unes circumstàncies específiques de no estar  en el  paro  com a
circumstància específica; pertany, estar dins d'una agrupació religiosa o certs condicionants que
són totalment segregadors i discriminatoris. I això ho autoritza la Conselleria d'Educació, que sí
que els han votat. Però no sé si esperaven açò."

Por el Sr. José Navarro Tomás: "El Districte únic és el model d'escolarització que millor
garantix la llibertat d'elecció de les famílies. Però també li diré que el propi Decret que l'establix
permet a cada centre donar un punt addicional a les famílies que es troben en determinats
supòsits o circumstàncies.

I, de fet, així ho han fet els col·legis de les pedanies del sud que ho han estimat convenient,
com el CEIP Luis Santángel del Saler, que ha atorgat el punt addicional als fills de les famílies
que vivien en El Saler, El Perellonet i El Palmar, o els col·legis de Castellar i Forn dAlcedo, que
han fet el propi amb l'alumnat empadronat en la pedania.

Però sobretot, el que convé no oblidar és que el Districte Únic era una de les propostes
incloses en el programa electoral del PP en les eleccions de maig de 2023, tant a nivell autonòmic
com local per a la ciutat de València.

Programa electoral municipal que posava clarament que “Restablirem el Districte Únic,
 I, en elper a garantir el dret dels pares a triar amb llibertat el centre educatiu per als seus fills.”

programa electoral autonòmic: “Recuperarem el districte únic d'escolarització perquè les
famílies puguen optar en igualtat de condicions a qualsevol centre educatiu i valorar triar entre
diferents projectes educatius”.

Esta i no una altra va ser l'opció majoritàriament triada pels valencians, de manera
democràtica i fa a penes un any, no l'oblidem i del que es tracta és de fer complir el que nosaltres
vam proposar.”

Por la presidencia: "per puntualitzar, se subratlla que en els col·legis que ella ha mirat tant
del CEIP de El Saler, com de Castellar i Forn d’Alcedo, el punt addicional que depén del centre
es dona precisament per ser resident en alguna de les pedanies de El Saler, El Perellonet i El
Palmar."

VOTACIÓN

Por la presidencia, no habiendo moción alternativa, se somete a votación la moción inicial
planteada por el grupo municipal Compromís que obtiene el siguiente resultado: 2 votos a favor
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(Sra. Merche Alabau Siurana y Sr. Ernesto Peris Bru) del grupo municipal Compromís y 4 votos
en contra (Sres. Manuel Mocholí Aznar, Abel Mocholí Paga, José Navarro Tomás, todos ellos
del grupo municipal Popular y Sr. Vicente Quilis Castelló del grupo municpal Vox). Por tanto,
queda RECHAZADA la moción. 

5 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000006-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista respecte del consultori del Palmar.
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista respecto del consultorio del Palmar.

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA PEPE CABALLER TORRENT (VOCAL) A LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL SOCIALISTA. 

El Palmar es un pueblo de la ciudad de Valencia perteneciente al distrito de los Poblados
del Sur y situada a orillas del Parque Natural de la Albufera. Contaba con 763 habitantes
censados en 2022. Actualmente tiene un Consultorio Auxiliar Sanitario.

En relación con el Consultorio Auxiliar de Valencia El Palmar, la accesibilidad al mismo
es de un escalón, como se puede ver en las fotografías adjuntas.

Este escalón es un obstáculo que impide que personas de movilidad reducida accedan con
facilidad, imaginemos a una persona en silla de ruedas como puede acceder, o en caso de
urgencia cómo puede entrar o salir una camilla.

La inversión sería mínima y en aras a facilitar la accesibilidad de este espacio utilizado por
vecinos y vecinas, exponemos la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO 

PRIMERO.- Que se hagan mejoras en el acceso del consultorio del Palmar.

SEGUNDO.- Que en caso de que no sea competencia municipal se inste al organismo
competente a que hagan las actualizaciones necesarias.

TERCERO.- Que estas mejoras se pongan en funcionamiento a la mayor brevedad posible
y se dé cuenta a la Junta de Distrito del cumplimiento.
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##ANEXO-2031882##
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##ANEXO-2031884##
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La Concejala Nuria Llopis Borrego interviene para decir que por motivos personales no
han podido asistir a la sesión ni el vocal titular ni el suplente del grupo municipal Socialista. 

Tras un breve intercambio de cuestiones sobre si defender la Sra. Concejala las mociones,
su derecho o no al voto en la votación correspondiente o dejarlas sobre la mesa para tratarlas en
el próximo Consejo de Distrito, por la presidencia se plantea dar contestación a una de ellas, la de
las paradas de autobús en la CV-500 ya que ella forma parte de la Comisión de Recursos donde
este asunto se trató y ya se llegó a un acuerdo por unanimidad de todos los grupos, por lo que
cree que no tendría sentido debatirla aquí ya que todos los grupos ya han llegado a un acuerdo
por unanimidad, de modo que la presidencia plantea al grupo socialista que, si está de acuerdo, lo
que puede hacer es leer el acuerdo al que se llegó por unanimidad y dar por finalizada la moción. 

Por la presidencia se da lectura al acuerdo adoptdo por unanimidad en la Comisión de
Patrimonio, Recursos Humanos, Técnicos y Seguridad Ciudadana celebrada el pasado día 21 de
mayo:"Que, de acuerdo con la línea de actuación tanto de la anterior como de la
actual  Corporación Municipal en relación con la mejora de la calidad del servicio de
transporte público en la ciudad, se inste a que la EMT se comprometa, como entidad prestadora
de  servicio de transporte urbano en este municipio, a seguir con las actuaciones que la
actual  Gerencia viene desarrollando para mejorar las condiciones de accesibilidad e
información  en el conjunto de la red, tanto en vehículos como en paradas y resto de

Y, comenta que se llegó ainstalaciones de acceso público, en concreto en la zona CV-500".  
acuerdo por parte de todos los grupos municipales porque en esa Comisión el Concejal delegado
de Movilidad explicó que efectivamente se van a hacer mejoras, que ahora la EMT lo que está
haciendo es un estudio de las distintas paradas de la CV-500, que se está presupuestando, pero lo
que sí que nos dijo es que no era fàcil por cómo están y en qué ubicación se encuentra, que
tampoco iba a ser poco el coste que implica, porque la actuación que se tiene que hacer es
costosa, pero que se estaba trabajando en ello y que en breve iba a presentar una propuesta.
Entonces, después de las explicaciones del Concejal, se acordó por unanimidad de todos los
grupos lo que acaba de leer, por lo que entiende que debe darse por zanjada la moción y que no
toca debatirla ni votarla porque siempre se ha dicho que lo que ya se ha tratado en el Pleno del
Ayuntamiento o en las Comisiones y que hay un acuerdo por parte de los grupos, no tiene ningún
sentido ni debatirlo ni votarlo.  

Respecto de la otra moción que ha presentado el PSOE relativa al consultorio del Palmar,
en la que se pide que se rebaje un escalón que hay en la entrada, la presidencia informa que los
técnicos de los servicios centrales técnicos han estado allí en el Palmar viéndolo y dicen que no
hay ningún inconveniente, que es viable hacer lo que se propone en la moción y que, por tanto, se
va a aceptar. 

VOTACIÓN

Sometida a votación la moción presentada por el grupo municipal Socialista respecto del
consultorio de El Palmar se aprueba por UNANIMIDAD de las vocalías presentes: Sres. Manuel
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Mocholí Aznar, Abel Mocholí Paga, José Navarro Tomás, todos ellos del grupo municipal
Popular; Sr. Vicente Quilis Castelló del grupo municpal Vox; Sra. Merche Alabau Siurana y Sr.
Ernesto Peris Bru del grupo municipal Compromís.  

6 RESULTAT / : RETIRAT / RESULTADO RETIRADO
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000006-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista respecte del transport públic en la carretera
CV-500.
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista respecto del transporte público en la
carretera CV-500.

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA PEPE CABALLER TORRENT (VOCAL) A LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL SOCIALISTA.

 

Hoy en día, los pueblos de València del sur no tienen una conectividad óptima con la
ciudad de València en transporte público. Los tiempos de trayecto para llegar al centro son
elevados, tienen numerosas paradas y, hacen menos competitivo al transporte público frente al
vehículo privado.

En este sentido, el partido socialista presentó en esta comisión el pasado mes de septiembre
una iniciativa para la puesta en servicio de líneas exprés que conectaran los pueblos de València
con el centro con una sola parada, mejorando la competitividad del transporte público y dando
una alternativa de calidad en materia de transporte público a los vecinos de la zona. El equipo de
gobierno votó en contra de esta propuesta.

Las vecinas y vecinos de los pueblos de València tienen el mismo derecho a tener un
transporte público y unas paradas accesibles y de calidad que el resto de barrios de València
como Ciutat Vella o L’Eixample. El lugar de residencia no debe ser un elemento diferenciador en
los servicios públicos ni una barrera para que la ciudadanía se sume al transporte público.

En el caso de los pueblos del sur de València como el Perellonet, hoy en dia existe un
problema de accesibilidad evidente en las paradas de autobús en la carretera CV-500. En los
lugares que existe marquesina, muchas son obsoletas respecto a la instaladas en la ciudad, y en
las que existe tótems, se encuentran en una situación de falta de accesibilidad o zona de
resguardo básicas. Esperar el autobús en los márgenes de la carretera sin tener un espacio mínimo
habilitado para ello es inseguro para la mayoría de vecinas y vecinos, usuarios del transporte
público.

Desde el partido socialista entendemos que la movilidad en transporte público debe ser una
prioridad para la ciudad y deben mejorarse las conexiones con los pueblos de la ciudad, deben
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mejorarse elementos básicos de infraestructura como son las paradas de autobús, permitiendo a
sus vecinos poder desplazarse con facilidad en transporte público y ofreciendo uno transporte
digno y seguro.

Por todo ello, y para mejorar el transporte público de la ciudad de València, exponemos la
siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

PRIMERO.- Que se mejore la accesibilidad de las paradas de la EMT de la carretera
CV-500, instalando nuevas marquesinas en los espacios que sea posible y habilitando espacios
seguros en las zonas donde una marquesina no sea posible.

SEGUNDO.- Que se mejore la información en las paradas con horarios visibles y
accesibles.

TERCERO.- Que estas mejoras se pongan en funcionamiento a la mayor brevedad posible
y se dé cuenta a la comisión del cumplimiento.

No se debate ni se vota esta moción por los motivos que ya constan al tratar el anterior
asunto del orden del día. 

7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 9
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta plantejada pel Grup Municipal Compromís sobre les activitats de la Junta de Districte
de Pobles del Sud.
Pregunta planteada por el Grupo Municipal Compromís sobre las actividades de la Junta de
Distrito de Pobles del Sud.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Activitats de la Junta de Districte de Pobles del Sud

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ERNESTO PERIS BRU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD 

Les Juntes municipals de Districte compten amb diferents grups de treballs, des d’on es
desenvolupen diferents activitats i propostes que afecten, en el cas de la nostra Junta, als Pobles
del Sud. Les propostes que es realitzen tenen un pressupost propi, que en el cas de la Junta de
Pobles del Sud accendeix a 14.397€. A dia de hui soles s’ha produït una reunió, de la qual no
s’ha fet cap acta per deixar constància dels acords.
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Consta que, en acabant, les activitats a realitzat per cada grup de treball es varen decidir
unilateralment per part dels vocals de govern (PP i VOX). Sense més debat ni consens amb les
associacions i la resta de vocals. Així, doncs, en el Consell de Districte de la Junta de Pobles del
Sud, dut a terme el 4 de març de 2024, en el punt 6 de l'ordre del dia es van aprovar les activitats
dels grups de treball  amb un pressupost de 14.397€, sense donar detall de les mateixes,
pressupost o calendarització.

Es per tot això que els vocals que subscriuen fan la següent pregunta:

En què van a consistir exactament (explique els detalls i objectius) cadascuna de les
diferents activitats aprovades? Amb quin pressupost va a comptar cadascuna de les activitats
aprovades? Quins pobles es van a beneficiar en cada activitats que es desenvoluparà?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ERNESTO PERIS BRU, EN EL SEU NOM I EN EL DEL
GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL SUD

Les Juntes municipals de Districte compten amb diferents grups de treballs, des d’on es
desenvolupen diferents activitats i propostes que afecten, en el cas de la nostra Junta, als Pobles
del Sud. Les propostes que es realitzen tenen un pressupost propi, que en el cas de la Junta de
Pobles del Sud accendeix a 14.397€. A dia de hui soles s’ha produït una reunió, de la qual no
s’ha fet cap acta per deixar constància dels acords.

Consta que, en acabant, les activitats a realitzat per cada grup de treball es varen decidir
unilateralment per part dels vocals de govern (PP i VOX). Sense més debat ni consens amb les
associacions i la resta de vocals. Així, doncs, en el Consell de Districte de la Junta de Pobles del
Sud, dut a terme el 4 de març de 2024, en el punt 6 de l'ordre del dia es van aprovar les activitats
dels grups de treball amb un pressupost de 14.397€, sense donar detall de les mateixes,
pressupost o calendarització.

Es per tot això que els vocals que subscriuen fan la següent pregunta:



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 x

ca
s 

v9
S
1
 h

Z
je

 N
Y
U

8
 l
R
5
K
 f
p
r6

 +
Z
0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA DE JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD NURIA COMPAÑ BARCO 12/06/2024 ACCVCA-120 56513611889721449503

307396581961632766

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 3 DE
JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 3 DE JUNIO DE 2024

17

En què van a consistir exactament (explique els detalls i objectius) cadascuna de les
diferents activitats aprovades? Amb quin pressupost va a comptar cadascuna de les activitats
aprovades? Quins pobles es van a beneficiar en cada activitats que es desenvoluparà?

RESPOSTA

Per la delegació de Pedanies, Participació i Acció veïnal s'ha facilitat aquesta informació,
havent remès per nota interior la informació referent a les activitats culturals aprovades en el
Consell de districte, adjuntant les fitxes descriptives rebudes.

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 10
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta plantejada pel Grup Municipal Compromís respecte de la cessió d'espais municipals
en l'àmbit de la Junta de Pobles del Sud.
Pregunta planteada por el Grupo Municipal Compromís respecto de la cesión de espacios
municipales en el ámbito de la Junta de Pobles del Sud.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Cessió d’espais municipals en l’àmbit de la Junta de Pobles del Sud

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ERNESTO PERIS BRU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD

 Diferents associacions, tan veïnals com culturals i festives, ens fan arribar la problemàtica
que han tingut al hora d’utilitzar els espais municipals, tant del Centres Cívics com instal·lacions
municipals.

Aquestes associacions van programar les seus activitats i van sol·licitar els espais
municipals, en temps i forma, per dur a terme activitats culturals i festives i s’han trobat amb la
dificultat que la resposta ha sigut molt tardana o se’ls ha negat l’ús de l’espai municipal.

Si les peticions es presenten en temps i forma i amb la documentació necessària, no es pot
entendre que les resolucions d’alcaldia es retarden tant que acaben impedint la realització de
l’activitat.

Tampoc es pot entendre que no es puga donar difusió-informació d’aquestes activitats que
es programen per a tot el poble. L’alcaldia, en el moment que cedeix un espai, està col·laborant
amb l’activitat, però, per altra banda es censura l’activitat al no donar-li difusió.

Ens fa l’efecte que tot allò que no es programa directament per part del PP i Vox i no són
els protagonistes es com si no existira i el nostre veïnat esta perdent oportunitat de participar i
gaudir de moltes activitats que es duen a terme per part de les associacions i entitats de la Junta
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de Districte. Les xarxes municipals haurien de donar a conèixer les activitats que es duen a terme,
siguen o no formulades per l’equip de Govern.

Es per tot això que els vocals que subscriuen formulen la següent pregunta:

Qui és el protocol per cedir els espais municipals a les associacions i amb quin criteri?
Quina ocupació d’espais tenen les associacions i en quin horari? Per saber en quin horari es
poden plantejar activitats alternatives.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ERNESTO PERIS BRU, EN EL SEU NOM I EN EL DEL
GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL SUD

Diferents associacions, tan veïnals com culturals i festives, ens fan arribar la problemática
que han tingut al hora d’utilitzar els espais municipals, tant del Centres Cívics com instal·lacions
municipals.

Aquestes associacions van programar les seus activitats i van sol·licitar els espais
municipals, en temps i forma, per dur a terme activitats culturals i festives i s’han trobat amb la
dificultat que la resposta ha sigut molt tardana o se’ls ha negat l’ús de l’espai municipal.

Si les peticions es presenten en temps i forma i amb la documentació necessària, no es pot
entendre que les resolucions d’alcaldia es retarden tant que acaben impedint la realització de
l’activitat.

Tampoc es pot entendre que no es puga donar difusió-informació d’aquestes activitats que
es programen per a tot el poble. L’alcaldia, en el moment que cedeix un espai, està col·laborant
amb l’activitat, però, per altra banda es censura l’activitat al no donar-li difusió.

Ens fa l’efecte que tot allò que no es programa directament per part del PP i Vox i no són
els protagonistes es com si no existira i el nostre veïnat esta perdent oportunitat de participar i
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gaudir de moltes activitats que es duen a terme per part de les associacions i entitats de la Junta
de Districte. Les xarxes municipals haurien de donar a conèixer les activitats que es duen a terme,
siguen o no formulades per l’equip de Govern.

Es per tot això que els vocals que subscriuen formulen la següent pregunta:

Qui és el protocol per cedir els espais municipals a les associacions i amb quin criteri?
Quina ocupació d’espais tenen les associacions i en quin horari? Per saber en quin horari es
poden plantejar activitats alternatives.

RESPOSTA

Informar-lo que l'article 131.2 del Reglament Orgànic del Ple aprovat en 2022 establix que
la pregunta registrada “no podrà contindre més que l'escarida i estricta formulació d'una qüestió,
en la qual s'interrogue sobre un fet, una situació o una informació, o sobre si s'ha pres o prendrà
alguna decisió en relació amb algun assumpte, dins de l'àmbit competencial municipal” i atés que
la iniciativa registrada conté més d'una pregunta, procedix respondre a la primera qüestió
(informe jurídic de la Secretaria General i del Ple de 5 de Desembre de 2023).

D'una banda, el Servici de Pedanies cedix els espais de les Alcaldies a Associacions,
Entitats Culturals i Esportives a petició d'elles mateixes per aproximadament un any, perquè els
puguen utilitzar com a seu lloc de reunions i administració.

D'altra banda, s'autoritzen les peticions d'ús dels locals municipals a particulars i entitats ja
indicades, per a activitats puntuals en dies concrets, per a presentacions de llibres, exposicions,
conferències, etc.

En els dos supòsits, és preceptiu per als sol·licitants presentar declaració responsable
d'assumir les responsabilitats derivades de la realització de l'activitat, i sempre, han de
respectar-se les condicions d'ús que resulten exigibles.

Tant la cessió temporal com l'autorització d'ús, s'ha tramitat des de fa molts anys pel
Servici de Pedanies amb els mateixos criteris a petició de l'Associació, Entitat o particular, i amb
la conformitat de l'alcalde o l’alcaldessa corresponent, sent requisit imprescindible per a la seua
concessió.

En conseqüència, el protocol per a cedir espais municipals és el mateix que existia amb
anterioritat a 2023.

Finalment, indicar que per a concedir la disponibilitat de les sales, els sol·licitants poden
posar-se en contacte amb les alcaldies per a consensuar els dies de realització de les activitats.
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9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 11
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta plantejada pel Grup Municipal Compromís sobre l'actvitat en l'Alcaldia de La Torre.
Pregunta planteada por el Grupo Municipal Compromís sobre la actividad en la Alcaldía de
La Torre.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Activitat a l’Alcaldia de la Torre

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL JOSEP MARZO CAMARASA, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD

Des de fa setmanes, diversos comerços del poble de La Torre, tenen a les portes d'accés als
seus establiments un cartell informatiu a totes les seues veïnes i veïns que l'Associació musical
impartix classes de solfeig per a adults a partir dels 7 anys en l'edifici de l'Alcaldia, els dimarts i
dijous ha partir de les 19h.

En el propi cartell informatiu indica que la matrícula és gratuïta i que el primer mes no es
cobraria la quota, donant per fet que els mesos següents es cobraria una mensualitat.

Els espais municipals són per a l'ús d'associacions, penyes i totes les demandes i necessitats
oportunes on es preparen activitats sense cap mena d'ànim de lucre.

Es per tot això que els vocals que subscriuen fan la següent pregunta:

Quin és el motiu pel qual es permet l’ús d’instal·lacions municipals per dur a terme una
activitat que tindrà un cost i per tant lucre per a eixa associació? Se li ha demanat tota la
informació necessària per saber el cost de dita activitat?

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:
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MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL JOSEP MARZO CAMARASA, EN EL SEU NOM I EN
EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
DE POBLES DEL SUD

Des de fa setmanes, diversos comerços del poble de La Torre, tenen a les portes d'accés als
seus establiments un cartell informatiu a totes les seues veïnes i veïns que l'Associació musical
impartix classes de solfeig per a adults a partir dels 7 anys en l'edifici de l'Alcaldia, els dimarts i
dijous ha partir de les 19h.

En el propi cartell informatiu indica que la matrícula és gratuïta i que el primer mes no es
cobraria la quota, donant per fet que els mesos següents es cobraria una mensualitat.

Els espais municipals són per a l'ús d'associacions, penyes i totes les demandes i necessitats
oportunes on es preparen activitats sense cap mena d'ànim de lucre.

Es per tot això que els vocals que subscriuen fan la següent pregunta:

Quin és el motiu pel qual es permet l’ús d’instal·lacions municipals per dur a terme una
activitat que tindrà un cost i per tant lucre per a eixa associació? Se li ha demanat tota la
informació necessària per saber el cost de dita activitat?

RESPOSTA

Per l’Alcaldia de la Torre s'ha informat que la Banda de Música de la Torre va posar
cartells pel poble únicament, per a animar als veïns a matricular-se, però no se cobra per assistir a
la formació impartida per la mateixa.

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 15
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta plantejada pel Grup Municipal Compromís respecte de la Trilladora del Tocaio.
Pregunta planteada por el Grupo Municipal Compromís respecto de la Trilladora del Tocaio.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Trilladora del Tocaio

 PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ALEJANDRO RAMÓN ÁLVAREZ, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE
DE LA JUNTA DE POBLES DEL SUD
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 En el darrer mandat es va impulsar la compra de la Trilladora del Tocaio en El Palmar. Es
saldava, per tant, un deute en aquesta població, en els pobles del sud i en la ciutat sencera. Donat
que aquest és immoble és història viva i un fort valor patrimonial, etnològic i antropològic. A
més a més, es posava punt i final a una anomalia: el fet que no es podia accedir de forma lliure a
l’embarcador del poble de El Palmar.

La història d’aquest edifici té un lligam i unes arrels molt concretes en la idiosincràsia i en
el que és hui en dia El Palmar. És un edifici amb un fort sentiment de pertinença i estima pel
mateix, particularment per el veïnat d’aquesta població. Però, també, en la resta de pobles de la
ciutat amb una vinculació directa amb la devesa i amb la producció i comercialització de l’arròs.

És per tots aquests motius que es va decidir fer un procés participatiu per tal de poder
decidir els usos i possibilitats d’aquest edifici tant emblemàtic i el seu entorn. Recentment hem
tingut coneixement que es va a procedir a traslladar el gimnàs del poble públic, el qual està en les
antigues escoles de El Palmar. Afegim que aquest ús no està contemplat en el resultat del procés
participatiu.

 

És per aquest motius que els vocals que subscriuen formules la següent pregunta:

Quins són els motius pels quals es va a procedir amb aquest trasllat? És un trasllat
temporal? en cas negatiu, perquè s’està rebutjant de pla el usos sobre l’immoble que va decidir el
veïnat fruit del procés participatiu?

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ALEJANDRO RAMÓN ÁLVAREZ, EN EL SEUNOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD

En el darrer mandat es va impulsar la compra de la Trilladora del Tocaio en El Palmar. Es
saldava, per tant, un deute en aquesta població, en els pobles del sud i en la ciutat sencera. Donat
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que aquest és immoble és història viva i un fort valor patrimonial, etnològic i antropològic. A
més a més, es posava punt i final a una anomalia: el fet que no es podia accedir de forma lliure a
l’embarcador del poble de El Palmar.

La història d’aquest edifici té un lligam i unes arrels molt concretes en la idiosincràsia i en
el que és hui en dia El Palmar. És un edifici amb un fort sentiment de pertinença i estima pel
mateix, particularment per el veïnat d’aquesta població. Però, també, en la resta de pobles de la
ciutat amb una vinculació directa amb la devesa i amb la producció i comercialització de l’arròs.

És per tots aquests motius que es va decidir fer un procés participatiu per tal de poder
decidir els usos i possibilitats d’aquest edifici tant emblemàtic i el seu entorn. Recentment hem
tingut coneixement que es va a procedir a traslladar el gimnàs del poble públic, el qual està en les
antigues escoles de El Palmar. Afegim que aquest ús no està contemplat en el resultat del procés
participatiu.

És per aquest motius que els vocals que subscriuen formules la següent pregunta:

Quins són els motius pels quals es va a procedir amb aquest trasllat? És un trasllat
temporal? en cas negatiu, perquè s’està rebutjant de pla el usos sobre l’immoble que va decidir el
veïnat fruit del procés participatiu?

RESPOSTA

Per l'alcaldessa del Palmar, Sra Gema Estevens Dasí, s'ha informat que en cap moment el
gimnàs públic del poble s'ha canviat de lloc, continuant en el mateix edifici de les antigues
escoles.

Així mateix, s'ha remés diferents correus de l'arquitecta encarregada del projecte, que
adjunta pla de la propostes de DISTRIBUCIÓ DE SUPERFÍCIES DEL ANTIC COL·LEGI

, informant el destí de cada edifici i planta, que a continuació es detalla.DE EL PALMAR

L'ús dels edificis de les antigues escoles, quedaria d’aquesta manera:

EDIFICI 1 : Passa de Biblioteca a Gimnàs.

EDIFICI 2: Agrupem totes les aules tant en planta baixa com en planta primera.

EDIFICI 3: En primera planta, situem Biblioteca i Arxiu.

Per tot el que s'ha exposat, i d'acord amb la informació remesa tant pels tècnics
Ajuntament, i confirmada per l'Alcaldessa del Palmar, es comunica que el gimnàs úncament es
trasllada d'edifici però dins de les antigues escoles, sense canviar d'ubicació.
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11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 16
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta formulada pel Grup Municipal Compromís respecte de les mesures de prevenció de la
delinqüència en La Torre.
Pregunta formulada por el Grupo Municipal Compromís respecto de las medidas de
prevención de la delincuencia en La Torre.
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Mesures prevenció delinqüència en La Torre

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL ALEJANDRO RAMÓN ÁLVAREZ, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE
DE LA JUNTA DE POBLES DEL SUD

 

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

 

Durant els darrers mesos s’han vingut produint tot un seguit d’actes delictius d’extrema
gravetat com assaltaments a morades amb violència extrema cap als seus ocupants, robatoris en
la via pública i d’altres fets com robatoris de material agrícola o danys en vehicles en la via
pública que han afectat el conjunt dels Pobles del Sud però amb especial virulència a La Punta,
Castellar, Pinedo i En Corts.

 

La pressió veïnal ha conduït a l’increment de la presència i coordinació policial que
sortosament sembla que ha posat fi, si més no de manera temporal, a estos fets amb la detenció
de varis individus que podrien resultar responsables d’aquells.

 

Malauradament durant les darreres setmanes venim rebent queixes de veïns i veïnes de La
Torre manifestant que havien presentat denúncies per haver estat víctimes de robatoris amb força
en l’interior de les seues vivendes que per sort s’han venint produint en absència dels seus
moradors però en els que se’ls han furtat objectes de divers valor, la qual cosa deu suposar una
mínima part dels efectivament patits al poble.
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Davant d’esta nova onada de robatoris als Pobles del Sud, concretament en La Torre, el
veïnat ha mostrat la seua preocupació i dubtes sobre si les mesures de prevenció i persecució dels
delictes s’han desplaçat durant els passats mesos a altres pobles que podrien haver deixat en una
certa situació d’indefensió o vulnerabilitat els veïns de La Torre.

 

En atenció a l’assumpte expressat i conforme a l’article 91 en relació amb l’article 128 del
Reglament orgànic del Ple, el regidor que subscriu, formula la següent pregunta:

 

Durant els darrers mesos, especialment a partir de gener de 2024, s’han pres algun tipus de
mesures de prevenció de la delinqüència al poble de La Torre que garantiren que els nivells de
seguretat ciutadana i convivència no es veieren afectades per la intensificació de la presència
policial a altres pobles com La Punta, Castellar o Pinedo?

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE POLICÍA LOCAL DE
VALENCIA

En relación con su pregunta, debo indicarle, en primer lugar que la Seguridad Ciudadana
no es competencia del ente local, y por tanto de la Policía Local, sino que es competencia de los
cuerpos de Seguridad del Estado. Así lo dispone no solo la Constitución, sino también la Ley
Orgánica 2/1986 de 13 de marzo de Fuerzas y Cuerpos de Seguridad, que atribuye en su artículo
primero la competencia en exclusiva para la Seguridad Pública al Estado.

No obstante lo anterior, la Policía Local de València, en el ejercicio de las funciones que le
atribuye el artículo 53 de la citada Ley orgánica 2/1986, realiza cuantas actuaciones tiendan a
evitar la comisión de actos delictivos. Y por lo que respecta a La Torre, desde la 2ª Comisaria de
Proximidad, se informa de las actuaciones realizadas por la Policía Local de València en la
Pedanía La Torre durante lo que llevamos de año 2024, siendo tales datos los siguientes:

Se han realizado un total de , agrupadas de la siguiente forma.132 actuaciones

En materia de seguridad ciudadana se han realizado 46 actuaciones:

3 por delitos contra la libertad.
3 por delitos contra la propiedad.
1 por delito contra la salud pública.
1 por delito contra la seguridad vial.
7 por delitos contra las personas.
20 actuaciones de carácter preventivo.
11 actuaciones por amenazas y coacciones
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Además se han realizado 25 vigilancias por violencia de género y localizaciones
permanentes.

En materia de servicios humanitarios y riesgos, se han realizado 15 actuaciones.

En materia de tráfico se han realizado 23 intervenciones, constando entre ellas 1 control de
vehículos, 2 inmovilizaciones de vehículos y 2 siniestros viales con víctimas.

En materia de policía administrativa se ha realizado 12 actuaciones, y 11 de carácter
informativo a vecinos de la Pedanía.

Dentro de las funciones de Policía Preventiva de la Policía Local de València, reseñar que
durante el presente curso escolar se han realizado 23 acciones formativas en el CEIP PADRE
MANJÓN dentro del Programa Ayudar a Prevenir y de Educación Vial, dirigidas a los menores
de la Pedanía.

La Torre cuenta con un Policía de Barrio, además de la presencia de UPIC Poblats Sud y
patrullas tanto en turno diurno como nocturno, que prestan servicio de vigilancia.

A lo largo de este año se ha tenido contacto con el Alcalde Pedáneo de La Torre D. Rafael
Aznar García, el cual comunica de forma periódica inquietudes y problemas de la Pedanía, dando
respuesta a tales demandas por parte de la Policía Local de València.

Lo anterior pone de manifiesto que las actuaciones que se realizan por parte de la Policía
Local de València en La Torre (y sin perjuicio de las que pueda efectuar la Policía Nacional, que
es el cuerpo que tiene atribuidas las competencias en materia de Seguridad ciudadana), en modo
alguno se han visto perjudicadas o mermadas por la concurrencia de especiales circunstancias en
otros lugares.

 

 

En relació amb la seua pregunta, he d'indicar-li, en primer lloc, que la Seguretat Ciutadana
no és competència de l'ens local, i, per tant, de la Policia Local, sinó que és competència dels
cossos de Seguretat de l'Estat. Així ho disposa no sols la Constitució, sinó també la Llei Orgànica
2/1986 de 13 de març de forces i cossos de seguretat, que atribuïx en el seu article primer la
competència en exclusiva per a la Seguretat Pública a l'Estat.

No obstant l'anterior, la Policia Local de València, en l'exercici de les funcions que li
atribuïx l'article 53 de la citada Llei orgànica 2/1986, du a terme quantes actuacions tendisquen a
evitar la comissió d'actes delictius. I pel que respecta a la Torre, des de la 2a Comissària de
Proximitat, s'informa de les actuacions realitzades per la Policia Local de València en la Pedania
La Torre des de principi d'any 2024, sent tals dades els següents:

S'han realitzat un total de , agrupades de la manera següent.132 actuacions
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En matèria de seguretat ciutadana s'han dut a terme 46 actuacions:

3 per delictes contra la llibertat.
3 per delictes contra la propietat.
1 per delicte contra la salut pública.
1 per delicte contra la seguretat viària.
7 per delictes contra les persones.
20 actuacions de caràcter preventiu.
11 actuacions per amenaces i coaccions

A més s'han realitzat 25 vigilàncies per violència de gènere i localitzacions permanents.

En matèria de servicis humanitaris i riscos, s'han realitzat 15 actuacions.

En matèria de trànsit s'han realitzat 23 intervencions, constant entre elles 1 control de
vehicles, 2 immobilitzacions de vehicles i 2 sinistres vials amb víctimes.

En matèria de policia administrativa s'ha realitzat 12 actuacions, i 11 de caràcter informatiu
a veïns de la Pedania.

Dins de les funcions de Policia Preventiva de la Policia Local de València, ressenyar que
durant el present curs escolar s'han realitzat 23 accions formatives en el CEIP PARE MANJÓN
dins del Programa Ajudar a Previndre i d'Educació Viària, dirigides als menors de la Pedania.

La Torre compta amb un Policia de Barri, a més de la presència d'UPIC Poblats Sud i
patrulles tant en torn diürn com nocturn, que presten servici de vigilància.

Al llarg d'enguany s'ha tingut contacte amb l'alcalde pedani de La Torre Sr. Rafael Aznar
García, el qual comunica de manera periòdica inquietuds i problemes de la Pedania, donant
resposta a tals demandes per part de la Policia Local de València.

L'anterior posa de manifest que les actuacions que es porten a cap per part de la Policia
Local de València a la Torre (i sense perjuí de les quals puga efectuar la Policia Nacional, que és
el cos que té atribuïdes les competències en matèria de Seguretat ciutadana), de cap manera s'han
vist perjudicades o minvades per la concurrència d'especials circumstàncies en altres llocs.

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000015-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 14
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta formulada pel Grup Municipal Compromís sobre la proposta 6169 DECICIM VLC
2022-2023.
Pregunta formulada por el Grupo Municipal Compromís sobre la propuesta 6169 DECICIM
VLC 2022-2023.
DIRIGIDA A:
C2313-EMPLEO Y FORMACIÓN-PARQUES Y JARDINES

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS
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ASSUMPTE: Proposta 6169 Decidim VLC 2022-2023

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL JOSEP MARZO CAMARASA, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL SUD

Després de molts mesos s’ha publicat a la pàgina web de Decidim VLC el seguiment de les
propostes dels pressupostos participatius de l’exercici 2022-2023. Respecte a la proposta 6169,
remodelació de la plaça Portadors de la Verge a Pinedo, amb un pressupost de 109.000€, s’ha

publicat que ja s’ha realitzat la redacció del projecte per l’execució d’una zona de jocs de 120 m2

.

 

Sol·licitem quadre amb previsió cronològica dels subsegüents passos per dur a terme
aquesta inversió.

RESPUESTA:

JUAN BADENAS CARPIO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE PARCS I
JARDINS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU MERCHE
ALABAU SIURANA I EL VOCAL JOSEP MARZO CAMARASA, EN EL SEU NOM I EN
EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
DE POBLES DEL SUD

Després de molts mesos s’ha publicat a la pàgina web de Decidim VLC el seguiment de les
propostes dels pressupostos participatius de l’exercici 2022-2023. Respecte a la proposta 6169,
remodelació de la plaça Portadors de la Verge a Pinedo, amb un pressupost de 109.000€, s’ha
publicat que ja s’ha realitzat la redacció del projecte per l’execució d’una zona de jocs de 120
m2.

  Sol·licitem quadre amb previsió cronològica dels subsegüents passos per dur a terme
aquesta inversió.

RESPOSTA

El projecte està pendent d'aprovació (els propers quinze dies). Una vegada aprovat es
redactaran els plecs tècnics per procedir a la licitació de l’obra per part del Servei de
Contractació.

Després de l’adjudicació del contracte, començaran les obres. 
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RESPUESTA

El proyecto está pendiente de aprobación (los próximos quince días). Una vez aprobado se
redactarán los pliegos técnicos para proceder a la licitación de la obra por parte del Servicio de
Contratación.

Después de la adjudicación del contrato, empezarán las obras.

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000006-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista respecte dels efectius de la Policia Local de
l'Ajuntament de València en Pobles del Sud.
Pregunta formulada por el Grupo Municipal Socialista respecto de los efectivos de la Policía
Local del Ayuntamiento de València en Pobles del Sud.
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Pregunta que presenta el vocal Francisco José Bayona Tribaldos al Consejo de
Distrito de Pobles del Sud, en su nombre y en el del Grupo Municipal Socialista

¿Cuántos efectivos de la PLV se han destinado desde principios de año a los diferentes
pobles de sud de la ciudad de València? Detalle por mes y por pueblo.

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE POLICÍA LOCAL DE
VALENCIA

En respuesta a su pregunta, le informamos de los efectivos que de forma permanente se
encuentra destinados en los Pobles Sud, efectivos a los que se añaden unidades de UPIC y Delta,
cuando ello resulta necesario.
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PEDANIAS Enero a abril 2024 2023 2022 2021

Castellar- Oliveral 1 1 1 1

Horno de Alcedo 1 1 1 1

El Palmar 1 * * *

El Saler 1 * * *

La Torre 1 * * *

Perellonet, Pinedo, (UPIC) 8 7 1 2

Coordinador 1 1 1 1

Total 14 10 4 5

* En las pedanías que no figura ningún agente, son cubiertas por los propios agentes de otras pedanías/ o

  patrullas de la Unidad

Lo anterior pone de manifiesto que el actual gobierno ha incrementado de forma muy
significativa el número de efectivos que de forma permanente prestan sus servicios en la pedanías
Sur, respecto a los años 2021 y 2022, dotando de efectivos permanentes a zonas donde antes no
los había, y ello a pesar de las dificultades existentes como consecuencia de la política de
recursos humanos del anterior gobierno, que ha provocado la merma de la plantilla de la Policía
Local de Valencia al no convocar nuevas plazas que permitieran hacer frente a las jubilaciones y
bajas de los últimos años.

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000006-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista respecte del reforç de les línies 24 i 25 de
l'EMT en període estival.
Pregunta formulada por el Grupo Municipal Socialista respecto del refuerzo de las líneas 24 y
25 de la EMT en período estival.
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Pregunta que presenta el vocal Francisco José Bayona Tribaldos al Consejo de
Distrito de Pobles del Sud, en su nombre y en el del Grupo Municipal Socialista

¿Qué refuerzo está previsto de las líneas 24 y 25 durante el periodo estival?

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE MOVILIDAD
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El refuerzo para el periodo estival en las líneas 24 y 25 aplicará entre el sábado 15 de junio
y el domingo 8 de septiembre, ambos incluidos.

En la línea 24, consistirá en reforzar la oferta en laborables mediante 2 buses adicionales
(lo que supone 4 puestos de trabajo más) para operar con frecuencias alrededor de 30 minutos en
lugar de los 60 de los laborables de periodo de invierno.

Respecto a los fines de semana y vísperas de festivo, el servicio se encuentra reforzado
desde principios de marzo. Los recursos de las líneas Exprés (2 buses, 4 puestos de trabajo/día)
fueron añadidos a la línea 24 de forma que la oferta se incrementó para ofrecer frecuencias de 30
minutos; esto supuso duplicar la frecuencia de paso que anteriormente era de 60 minutos.

Acerca de la línea 25, también se mejorará la oferta mediante la incorporación de 2 buses
adicionales para todos los tipos de día (lo que supone 4 puestos de trabajo más) de forma que la
frecuencia pasará de los 30-35 minutos actuales a operar con frecuencias de unos 20-25 minutos.

Adicionalmente se está trabajando en una estructura de horarios que permita una mejor
coordinación de las salidas de cabecera de ambas líneas.

15 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
PRECS I PREGUNTES
RUEGOS Y PREGUNTAS

Por la presidencia se pregunta si algún/a vocal tiene algún ruego y/o pregunta,
formulándose los siguientes:

1.- Por el grupo municipal Compromís, la Sra. Merche Alabau: 

1.1.- "Fer un prec de que es publiciten les juntes de districte, que es publiciten les reunions,
les dates, els horaris que es publiciten més perquè en els pobles que han consultat en ningú s'ha 
fet publicitat, difusió per part de megafonia, Facebook o de la via que siga, no s'ha donat
publicitat.

1.2.- I després el tema de les respostes que arriben abans dels terminis de presentar dubtes
al següent consell, com ha segut, per eixemple, les de les associacions de veïns que s'han aplegat
hui a les 14 hores i la junta era a les 18 hores. Cal que es done resposta a les consultes. No es pot
estar tres mesos esperant per fer unes consultes i tres mesos més per a rebre una resposta."

La presidencia contesta: "Sí, totalment d'acord en lo que has dit en estas dos coses. Farem
trasllat de lo que has proposat al servici de pedanies per el tema de coordinar bé la publicitat. Sí
que és veritat que ara en quant acabem esta junta ja anunciarem quina serà la pròxima data, per
tant, tot el mon quedarà assabentat, però sí que és veritat que a lo millor hi ha que millorar en la
difusió (que ho desconeix), però jo crec que s'ha informat a totes les associacions, a les alcaldies
pedànies, etcètera, però entenc que tu et referixes a fer més difusió en altres mitjans de
comunicació que tenim. 
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I per l'altra banda, respecte el que dius de contestar a les preguntes de les intervencions
veïnals, efectivament hem tingut un fallo, però el motiu és que quan es van fer les preguntes al
final de l'anterior reunió, és veritat que haurien de contestar-les en el plaç de 30 dies perquè es
dona trasllat als distints servicis municipals de les preguntes que no es poden
contestar verbalment en la sessió, però el que ens ha passat i jo crec que és extraordinari, que no
va tornar a passar, és que just en este període hem tingut un canvi de secretària en la Junta
Municipal, entre la que la secretària que eixia i la que entrava hi ha hagut un desfase que ha
provocat que eixe trasllat de les preguntes als servicis municipals haja eixit retardat, i això ha fet
que també s'hagen retardat les respostes. Jo crec que, en  eixe  sentit, demanar disculpes; no
tornarà a passar, per què afortunadament i ara m'acabe de donar compte que he tingut un falle al
començar la reunió i és que no us he presentat a Núria, que és la nova secretària de la Junta i ja
passem d'esta situació provisional que teníem, perquè ens estava donant recolzament la secretària
de la Junta Municipal de Russafa, però afortunadament ara ja està Núria en nosaltres al cent per
cent i a partir d'ara, com ella és una persona molt treballadora i molt diligent, anirà tot com toca i
en els plaços que toca, val? Gràcies Merche."

16 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
INTERVENCIONS VEÏNALS
INTERVENCIONES VECINALES

La presidencia cede la palabra a la Secretaria quien informa que en este punto pueden
intervenir tanto las entidades como los ciudadanos asistentes y que para ello tienen a su
disposición las hojas de participación a cumplimentar con su nombre y apellidos, la entidad a la
que representan, en su caso, y el motivo por el que desean intervenir y, por útlimo que, con
anterioridad al día de hoy por la Asocición de Vecinos de Casrellar-L'Oliveral se ha presentado,
mediante correo electrónico, una hoja de participación para este Consejo de Distrito, por lo que
intervendrá en primer lugar. 
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##ANEXO-2036234##

Asunto: Precs i preguntes pel Consell de Dsitricte de Pobles del Sud - 03/06/2024
De: AAVV Castellar-l ́Oliveral <avd26castellar.oliveral@gmail.com>
Fecha: 27/05/2024, 21:18
Para: Secretaria Junta Municipal Pobles del Sud <jmpoblesdelsud@valencia.es>

Bon dia.

Enviem els precs i preguntes per escrit al consell de districte del 3 de jjuny de 2024.

Atentament.

Associació de veïns i veïnes  de Castellar i l'Oliveral

Poetissa Leonor Perales, 6  – Centre Cívic La Cebera

Tel: 639437738

CLÀUSULA DE CONFIDENCIALITAT Este missatge s’ha generat des del compte de l'AVV Castellar - L'Oliveral. El seu con�ngut es

considera confidencial i, llevat que la seua naturalesa així ho exigisca, no està permés reproduir-lo o distribuir-lo sense l’autorització

expressa. Si vosté ha rebut este correu per error, �nga l’amabilitat d’eliminar-lo del seu sistema i avisar el remitent per mitjà de

reexpedició a la seua adreça electrònica; no ha de copiar el missatge ni divulgar el seu con�ngut a cap persona. En el lloc web de AVV

Castellar-L'Oliveral pot consultar la nostra polí�ca de privacitat. Qualsevol incidència relacionada amb la recepció dels nostres

correus electrònics i en par�cular les rela�ves a la seguretat i confidencialitat es poden comunicar a

avd26castellar.oliveral@gmail.com.

Libre de virus.www.avast.com

Adjuntos:

anex1.pdf 129 KB

escrit de par�cipació - signat.pdf 500 KB

Precs i preguntes pel Consell de Dsitricte de Pobles del Sud - 03/06/2024

1 de 1 28/05/2024, 8:58
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##ANEXO-2036236##

 
 

HOJA DE PARTICIPACIÓN CONSEJOS DE DISTRITO FULLA 
DE PARTICIPACIÓ CONSELLS DE DISTRICTE   
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
          
       
 
 
 

 
-------------------------------------------------- 

PROTECCIÓ DE DADES PERSONALS: Les dades que heu facilitat en este formulari seran tracta-
des per l’Ajuntament de València, en qualitat de responsable, per a la finalitat indicada en esta do-
cumentació i, sobre la base del que disposa el Reglament General de Protecció de Dades (UE) 
2016/679, podeu exercitar els drets d’accés, rectificació, supressió i d’altres contemplats en el re-
glament esmentat, conforme s’explica en la informació addicional de protecció de dades que podeu
consultar en este enllaç: http://www.valencia.es/val/politica-privacitat.  
 
PROTECCIÓN DE DATOS PERSONALES: Los datos facilitados por Ud. en este formulario serán 
tratados por el Ayuntamiento de València, en calidad de responsable, para la finalidad indicada en 
esta documentación y, sobre la base de lo dispuesto en el Reglamento General de Protección de 
Datos (UE) 2016/679, Ud. podrá ejercitar los derechos de acceso, rectificación, supresión y otros 
contemplados en el citado reglamento, conforme se explica en la información adicional sobre pro-
tección de datos que puede consultar en este enlace: http://www.valencia.es/cas/politica-privacidad. 
  

 He llegit la informació addicional sobre protecció de dades.  
 He leído la información adicional sobre protección de datos.  

  

 

 
 

María Amparo Puchades Giner

Associació de Veïnes i
Veïnsde Castellar-L'Oliveral

AVD26CASTELLAR.OLIVERAL@GMAIL.COM

Realitzar una serie
de
preguntes i peticions
al consell de districte

X

MARIA 
AMPARO|
PUCHADES|
GINER

Firmado 
digitalmente por 
MARIA AMPARO|
PUCHADES|GINER 
Fecha: 2024.05.27 
21:06:43 +02'00'
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PROTECCIÓ DE DADES PERSONALS 
INFORMACIÓ ADDICIONAL SOBRE PROTECCIÓ DE DADES 

INFORMACIÓN ADICIONAL SOBRE PROTECCIÓN DE DATOS 

CONSELLS DE DISTRICTE MUNICIPALS I 
GRUPS DE TREBALL DE LES JUNTES
MUNICIPALS DE DISTRICTE; WEB 
“DECIDIM VALÈNCIA”; REGISTRE
MUNICIPAL D´ENTITATS 

Qui és el responsable del tractament de les vostres dades? 
Identitat: Ajuntament de València.  
Adreça: Plaça de l'Ajuntament, 1, 46002 València  
Telèfon: 963 52 54 78  
Contacte de la Delegació de Protecció de Dades (DPD): ofici-
nadpd@valencia.es  
Amb quina finalitat tractem les vostres dades? 
L'Ajuntament de València tractarà les vostres dades amb la 
finalitat de realitzar les gestions administratives corresponents 
al contingut d’este formulari/document.  
Per quant temps conservarem les vostres dades? 
Les dades personals que proporcioneu es conserven durant tot 
el temps en què este expedient romanga en tramitació i/o en 
resolució de procediments derivats. Posteriorment, les dades es 
poden conservar, si és procedent, per a finalitats d’arxiu
d’interés públic, d’investigació científica i històrica o finalitats
d’estadística. 
Quina és la legitimació per al tractament de les vostres 
dades?  
La base legal per al tractament de les dades és l'article 6.1, c) i 
e) RGPD 2016/679 (obligació legal i interés públic) i la Llei 7/85, 
de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
Les dades cedides tindran altres destinataris? 
Les dades facilitades no se cediran a tercers, llevat que siguen 
comunicades a les entitats públiques o privades, a les quals 
siga necessari o obligatori cedir-les per a poder realitzar la 
gestió, així com en els supòsits previstos, segons Llei. Tampoc 
seran transferides a tercers països.  
Quins són els vostres drets quan ens faciliteu les dades? 
 Teniu dret a obtindre confirmació sobre si a l'Ajuntament de 

València s'estan tractant dades personals que vos afecten o 
no. 

 Podeu accedir a les vostres dades personals, demanar la 
rectificació de les que siguen inexactes o, si és el cas, 
sol·licitar-ne la supressió quan, entre altres motius, les dades 
ja no siguen necessàries per a les finalitats que van ser arre-
plegades.  

 En determinades circumstàncies podeu sol·licitar la limitació 
del tractament de les vostres dades. En este supòsit només 
les conservarem per a l'exercici o la defensa de reclamacions.  

 En determinades circumstàncies i per motius relacionats amb 
la situació particular, podeu oposar-vos al tractament de les 
vostres dades. En eixos supòsits l'Ajuntament de València 
deixarà de tractar-les, excepte per motius legítims imperiosos, 
o l'exercici o la defensa de possibles reclamacions.  

 Per a exercitar els vostres drets podeu formular una sol·licitud 
en qualsevol dels punts de registre d’entrada de l'ajuntament, 
en la seua seu electrònica o en l’adreça de correu electrònic
oficinadpd@valencia.es. 

 També podeu formular reclamacions davant l’Oficina de la 
Delegació de Protecció de Dades Personals de l’Ajuntament,
per qualsevol dels canals assenyalats en el punt anterior, així 
com davant de l'Agència Espanyola de Protecció de dades

CONSEJOS DE DISTRITO MUNICIPALES Y 
GRUPOS DE TRABAJO EN JUNTAS 
MUNICIPALES DE DISTRITO, WEB 
“DECIDIM VALÈNCIA”; REGISTRO 
MUNICIPAL  DE ENTIDADES 
 
¿Quién es el Responsable del tratamiento de sus datos?  
Identidad: Ajuntament de València.  
Dirección: Plaça de l'Ajuntament, 1, 46002 València  
Teléfono: 963 52 54 78  
Contacto de la Delegación de Protección de Datos (DPD): ofici-
nadpd@valencia.es  
¿Con qué finalidad tratamos sus datos personales?  
El Ayuntamiento de València tratará sus datos con el fin de 
realizar las gestiones administrativas correspondientes al con-
tenido de este formulario/documento.  
¿Por cuánto tiempo conservaremos sus datos?  
Los datos personales proporcionados por usted se conservarán 
durante todo el tiempo en que este expediente permanezca en 
tramitación i/o en resolución de procedimientos derivados. No 
obstante, posteriormente, los datos podrán ser conservados, en 
su caso, con fines de archivo de interés público, investigación 
científica e histórica o fines de estadística.  
¿Cuál es la legitimación para el tratamiento de sus datos?  
La base legal del tratamiento es el art. 6.1, c) y e) RGPD 
2016/679 (obligación legal e interés público) y la Ley 7/85, de 2 
de abril, Reguladora de las Bases de Régimen Local. 
¿Los datos cedidos tendrán otros destinatarios?  
Los datos facilitados no se cederán a terceros, salvo que sean 
comunicados a las entidades públicas o privadas, a las cuales 
sea necesario u obligatorio cederlos para poder realizar la ges-
tión, así como en los supuestos previstos, según Ley. Tampoco 
serán transferidos a terceros países. 
¿Cuáles son sus derechos cuando nos facilita sus datos?  
 Tiene derecho a obtener confirmación sobre si en el Ayun-

tamiento de València se están tratando datos personales que 
le conciernen, o no. 

 Podrá a acceder a sus datos personales, así como solicitar la 
rectificación de los que sean inexactos o, en su caso, solici-
tar su supresión cuando, entre otros motivos, los datos ya no 
sean necesarios para los fines que fueron recogidos.  

 En determinadas circunstancias podrá solicitar la limitación 
del tratamiento de sus datos, en cuyo caso únicamente los 
conservaremos para el ejercicio o la defensa de reclamacio-
nes.  

 En determinadas circunstancias y por motivos relacionados 
con su situación particular, podrá oponerse al tratamiento de 
sus datos. En dichos supuestos el Ayuntamiento de València 
dejará de tratar los mismos, salvo por motivos legítimos impe-
riosos, o el ejercicio o la defensa de posibles reclamaciones.  

 Para ejercitar sus derechos podrá formular una solicitud ante 
cualquiera de los puntos de registro de entrada del Ayunta-
miento, ante la sede electrónica del mismo, así como en la 
dirección de correo electrónico oficinadpd@valencia.es. 

 Podrá, igualmente, formular reclamaciones ante la Oficina de 
la Delegación de Protección de Datos Personales del Ayunta-
miento, por cualquiera de los canales indicados en el punto 
anterior, así como ante la Agencia Española de Protección de 
datos 
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##ANEXO-2036240##

  València, 27 de maig de 2024 
 
 

ANEX 1 – Precs i demandes per al Consell de 

Districte de Pobles del Sud del 3 de juny de 2024 

 1 de 2 

1) La convocatòria del Cosell s'ha produit el dimecres 22 de maig, sen el Consell el 3 de 

juny. Això ens deixa 7 dies laborables de marge quan per a que aquestes preguntes 

entren en l'acta del Consell tenen que fer-se en 5 dies d'antelació. No es obligatori que 

les convocatòries a per a aquestos tipus se notifiquen en 15 díes naturals d'antelació? 

 

2) Hem vist que aquest any s'ha incrementat prou el presupost de l'alcaldia de 

Castellar-L'Oliveral però no tenim constància ni información dels projectes, actes i 

subvencions que se tenen planificats fer ni l'import de les mateixes. Demanem, per 

seguir avançant en la transparència administrativa que es lo que volem tots, tindre 

accés als compters de l'Alcaldia per saber qué projectes per al barri s'an financiat en 

eixos diners. 

Crec que deuria ser extensible a totes les alcaldies ja que es trata de diners públics. 

 

3) La Cebera, edifici públic a Castellar-L'Oliveral, es un Centre Civic? De ser aixis, hi ha 

un reglament de serveis i usos? Demanem que se fasin publics per al millor us i 

funcionament per part de totes i tots. 

 

4) Donat els últims problemes que han hagut en el centre cívic de La Cebera de 

Castellar-L'Oliveral en l'asignació de sales i espais colectius, creguem covinient tindre 

una agenda pública on se indique qui ocupa cada espai del centre cívic, per quan de 

temps i quina es la activitat que es va a fer. 

Tenim dret a saber qui fa ús de les instalacions municipals i quin retornament té en el 

barri disfrutar de les instalacions. 

 

5) Demanem que les activitats patrocinades per la Junta Municipal de Pobles del Sud, 

deurien publicitar-se com a tal i no com organitzades per les alcaldies. Desvirtua 

l'actuació de la Junta Municipal i es una forma de que el veïnat li done la importància 

que té. 

 

6) La convocatória del grups de treball s'ha fet en 4 dies d'avís, sense comptar que 2 

son en cap de setmana. Quina es la normativa al respecte de la convocatória dels grups 

de treball? 
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  València, 27 de maig de 2024 
 
 

ANEX 1 – Precs i demandes per al Consell de 

Districte de Pobles del Sud del 3 de juny de 2024 

 2 de 2 

7) L'EMT seguix sent un desastre: 

- el 23 seguix sense complir freqüències de pas, estant per damunt de l´hora. 

- el 14 tampoc complix les freqüècies de pas i es un caos organizatiu, se junten 

regularment en les parades de capçalera. No poques voltes pasen dos autobusos junts, 

o en les hores punta no se reforça la llínia i passen autobusos molt plens. 

-  están tornant a vindre autobusos vells 

 

8) Quina es l'empresa que està fent l'instalació dels punt de recàrrega per a vehícles 

eléctrics instalats en el carrer Vicente Puchol entre els números 13 y 21? Quin tipus de 

contract s'ha fet, contract menor o consurs públic? Si no ha segut a concurs públic, per 

qué no se li ha oferit a la Coperativa Eléctrica de Castellar-L'Oliveral quan han mostrat 

el seu interés? Quin estudi s'ha fet al barri de la seua demanda i com s'ha decidit 

l'ubicació?  

 

9) En el Reglament de Transparència i Participació Ciutadana, l'article 57 amb el títol 

"La participació en els consells de districte", en el quart pàrraf diu lo següent: 

"Els precs i preguntes han de ser contestats per escrit dins el termini màxim de trenta 

dies, sense perjuí que la presidència de la junta opte per donar resposta immediata de 

paraula a la mateixa sessió en la qual es formula." 

No hem rebut ninguna contestació als precs i preguntes que varem fer en el Consell de 

Districte celebrat el 4 de març en el Centre Cívic La Cebera de Castellar-L'Oiveral i que 

consten en l'acta del mateix publicada en la pàgina web de l'Ajuntament de València. 

Per qué s'han incompit dit termini? Quan anem a rebre la contestació de dels precs i 

preguntes del Consell de Dsitricte del 4 de març? 

Quines mides es van a pendre per a garantir el compliment del reglament de 

participació i tindre les contestacions en le termini de 30 dies? 
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Por la presidencia se contesta: "Començant  pel  final, efectivament, jo no era
conscient que les preguntes no s'estaven contestant, per això he demanat disculpes i dir que no
tornarà a passar, perquè hi ha, afortunadament ja contem en Núria, en nosaltres. 

En el tema del contracte que comentes dels punts de recàrrega de vehicles elèctrics, és un
contracte que precisament es va llançar ja fa temps, en el 2022. És un procediment obert, és un
projecte d'1.200.000 euros. Està tot publicat en la Plataforma de Contractació de l'Estat, en el
Diari Oficial de la Unió Europea. És una licitació que es va traure en dos lots. Que no l'has trobat
és una altra cosa, però que està tot publicat, està publicat tot el procediment seguint la Llei de
Contractes, per  supost. Es va adjudicar en el seu moment a dos empreses que van ser les
guanyadores de la licitació, concretament, el lote 1 zona nord a la UTE ETRALUX, S.A. y
GESTIÓN INTELIGENTE DE CARGAS, S.L i el lote 2 zona Sud, PAVAPARK, MOVILIDAD
S.L. Es va fer tot en total transparència perquè m'ha paregut que dies que no hi havia informació,
però està tot publicat en el portal de contractes públics. També és veritat que són fondos europeus
que tenien com a objectiu promocionar els entorns de les zones comercials i els mercats i es va
decidir pels tècnics on havien d'anar eixos punts, eixes columnes de recàrrega de cotxes elèctrics,
etc. Tot això forma part d'un projecte que es va licitar, que es va aprovar i que està ja
executant-se. Ara no ho sé, peró te puc donar el número d'expedient. Se't contestarà per escrit i ja
està. 

Respecte del tema de la EMT, el que vaig a fer passar la pregunta al servici de mobilitat
perquè et contesten per escrit.

Respecte de les  ajudes d'alcaldia, les subvencions d'alcaldia. Entenc que et  referixes  a
l'alcaldia de Castellar. L'alcaldia de Castellar, ni cap alcaldia dona subvencions de cap tipus, el
que fa és que qualsevol contracte menor o del que siga, qualsevol contracte està publicat en el
portal Transparència de l'Ajuntament,  aquí  es pot trobar tot,  com sempre s'ha fet. Jo li
passaré  la  pregunta  al servici de pedanies, que és el servicio gestor el que  ha de  contestar a
esta pregunta i vos informarà. Però en fi, està tot subjecte a les normes de publicitat que marca la
llei, per  tant, no crec que hi haja ningú problema, però la passaré,   perquè  tampoc tinc tota la
informació. 

Pel que fa a  l'ús d'espais municipals  inclosos  els de les pedanies, es fa des del servici
municipal corresponent, perquè cada u dels edificis municipals està adscrit a un servici. En este
cas, el que em comentes és un centre cívic adscrit al servici de pedanies i el que fan, entenc, és
resoldre una a una. En el cas que comentes, el mateix,  passarem  la consulta al servici de
pedanies perquè contesten en concret del cas que preguntes. 

Respecte de la publicitat de les activitats que s'estan organitzant des de la Junta Municipal,
jo crec que es publiciten en el logo de la Junta Municipal en les xarxes socials o els medis que té
l'Ajuntament per a fer ho. Entenc que això és més que una pregunta, un prec de que
s'intensifiquen la difusió Es traslladarà al servici perquè prenguen nota . 

Finalment, respecte dels grups de treball que comentaves, que es van convocar per al 27 de
maig, crec, sí es verdad, si no que la secretaria me corrija, que ahí no hay nada escrito sobre
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cuándo tienen que ser. Lo que sí que dice que tienen que ser entre consejo de distrito y consejo de
distrito. En esos tres meses se tiene que celebrar un grupo de trabajo, eso es más o menos lo que
lo que hay acordado."

La presidencia cede la palabra a la secretaria que informa, respecto de la primera cuestión,
que los Consejos de Distrito, por normativa municipal, se tienen que convocar las sesiones
ordinarias con ocho día hábiles de antelación y respecto de los grupos de trabajo no hay una
regulación específica en la normativa municipal. La última convocatoria se hizo efectivamente un
viernes y se publicó en la página web municipal la convocatoria de la reunión para el lunes, pero
no hay nada específico en este sentido. No obstante, a instancias de la presidencia, se toma nota
para hacerlo con más antelacion en estos tres meses que vienen ahora. 

La presidencia aprovecha estas cuestiones para informar que la próxima sesion ordinaria
 será el del Consejo de Distrito de Pobles del Sud 16 de septiembre (lunes), a las 18 horas, en

para que la gente ya se lo pueda ir apuntando en sus agendas, independientemente dePinedo, 
hacer la convocatoria con ocho días hábiles de antelación, como dice la secretaria. 

Por la Sra. Merche Alabau se ruega que "respecte de les activitats programades, com n'hi
ha algunes que són en juny, juliol, agost, caldria a lo millor que es convocara el grup de treball
abans de la data d'execució de les activitats per poder col·laborar d'alguna manera."
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##ANEXO-2038354##
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Por la presidencia se contesta que se trasladará a los servicios correspondientes. 
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##ANEXO-2038356##
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Por la presidencia se comenta que: "Si  alguna persona, alguna entitat vol fer alguna
aportació, com la secretaria té el correu de Paco Sáez el puguem facilitar a qui estiga
interessat per a què  li  faça arribar alguna aportació, a més de les que ja vosaltres ens heu fet
arribar. Gràcies." 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 x

ca
s 

v9
S
1
 h

Z
je

 N
Y
U

8
 l
R
5
K
 f
p
r6

 +
Z
0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA DE JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD NURIA COMPAÑ BARCO 12/06/2024 ACCVCA-120 56513611889721449503

307396581961632766

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 3 DE
JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 3 DE JUNIO DE 2024

44

##ANEXO-2038358##



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 x

ca
s 

v9
S
1
 h

Z
je

 N
Y
U

8
 l
R
5
K
 f
p
r6

 +
Z
0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA DE JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD NURIA COMPAÑ BARCO 12/06/2024 ACCVCA-120 56513611889721449503

307396581961632766

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 3 DE
JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 3 DE JUNIO DE 2024

45

Por la presidencia se contesta que se trasladará a los servicios correspondientes. 
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Por la presidencia se contesta: "(...) a la primera pregunta entenc que són set preguntes que vas
formular en l'anterior consell, que d'eixes set només has rebut contestació de tres i et faltarien les
altres quatre que jo considere que t'arribaran estos dies. Estan en els servicis i estem esperant que
ens tornen les respostes per a fer-te-les arribar i respecte de les altres dos, la de les sales i espais i
la de la participació en el consells de districte, ho passem al servici de pedanies i al de
descentralització."
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Por la presidencia se contesta "respecte de l'útlima qüestió que estan fent-se millores en
l'edifici de les escoles. Els tècnics de servicis centrals tècnics estan veient-ho i, per eixample,
estem pressupostant el cost de canviar la fusteria metàl·lica que esta feta pols. Des del servici de
manteniment, estan els tècnics treballant, ara que tu em digues que això s'haja de tirar ho i fer una
altra cosa diferent ja seria qüestió d'una obra molt major que  s'hauria de  veure  des de el
servici corresponent.

Respecte de la persona que ha d'estar en el centre de majors i que no està ja que és a la sala
de lectura, donarem trasllat al servici de majors."
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Por la presidencia se contesta: "Respecte al reforç de les linies de la EMT perquè just el
partit Socialista ha fet una pregunta en eixe sentit: El reforç per al període estival en les línies 24
i 25 aplicarà entre el dissabte 15 de junyi el diumenge 8 de setembre, tots dos inclosos. 

En la línia 24, consistirà a reforçar l'oferta en laborables mitjançant 2 autobusos
addicionals (el que suposa 4 llocs de treball més) per a operar amb freqüències al voltant de 30
minuts enlloc dels 60 dels laborables de període d'hivern. Respecte als caps de setmana i vespres
de festiu, el servici es troba reforçatdes de principis de març. Els recursos de les línies Expresses
(2 autobusos, 4 llocs de treball/dia) van ser afegits a la línia 24 de manera que l'oferta es va
incrementar per a oferir freqüències de 30minuts; això va suposar duplicar la freqüència de pas
que anteriorment era de 60 minuts. 

Sobre la línia 25, també es millorarà l'oferta mitjançant la incorporació de 2 autobusos
addicionals per a tots els tipus de dia (el que suposa 4 llocs de treball més) de manera que la
freqüència passarà dels 30-35 minuts actuals a operar amb freqüències d'uns 20-25 minuts.
Addicionalment s'està treballant en una estructura d'horaris que permeta una millor coordinació
de les eixides de capçalera de totes dos línies.

Açò és el que contesta el Servici de Mobilitat a una pregunta que fa el grup Grup PSOE a
esta Junta. precisament. En qualsevol cas, la passarem també per escrit per a que te la contesten
per escrit Igualment, el tema de les sancions ho passarem al servici de sancions.". 

Por la presidencia se recuerda la fecha del próximo Consejo de Distrito de Pobles del
que será el , , sin perjuicio de efectuar laSud,  16 de septiembre de 2024 en Pinedo

correpondiente convocatoria con 8 días hábiles de antelación. 
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Y no habiendo más asuntos que tratar,  por la presidencia se levanta la sesión, siendo las 19
horas 50 minutos del día 3 de junio de 2024, de la cual se extiende la presente acta que firma la
Sra. presidenta y que la secretaría certifica. 


